
1 
 

 
R O M Â N I A  

J U DEŢ UL  SI BI U  
MUNICIPIUL MEDIAŞ  

Judeţul Sibiu, 551017, Mediaş, Piaţa Corneliu Coposu nr. 3, Tel: +40 269 803 803, Fax: +40 269 841198 
www.primariamedias.ro; e-mail: primaria@primariamedias.ro 

 
 
 

PROCES - VERBAL 
Încheiat astăzi, 18 iunie 2024 

În şedinţa extraordinară a Consiliului Local al Municipiului Mediaş  
Şedinţa începe la ora 12:00 

 
În conformitate cu HCL nr. 232/2022, privind Regulamentul de organizare și funcționare al 

Consiliului Local Mediaș, ședința se desfășoară printr-o platformă online de videoconferință și se 
procedează la vot electronic. 
Domnul Consilier local Toderici Marius Ioan - președinte de ședință 

Bună ziua! Bine ați venit la ședința extraordinară a Consiliului Local al Municipiului Mediaș, de 
astăzi, 18 iunie 2024. O rog pe doamna Secretar General să facă precizările organizatorice.  
Doamna Secretar General - Muntean Sanda 

Bună ziua! Ședinţa de astăzi este statutară, fiind prezenți prin intermediul mijloacelor electronice 
un număr de 17 consilieri locali, din totalul de 20. 

Lipsesc: domnul Cotei Mihai Gheorghe, domnul Dobai Paul Adrian și domnul Radu George 
Stelian. 

Convocarea ședinței s-a facut prin Dispozitia Primarul Municipiului Mediaş nr. 360 din 14 iunie 
2024 şi prin afişare pe site-ul Primăriei Municipiului Mediaș. 

Şedinţele comisiilor de specialitate au avut loc astăzi, fiind avizat proiectul de hotărâre supus 
spre analiză şi aprobare, aflat pe proiectul ordinii de zi.  

Şedinţa de astăzi este condusă de către domnul consilier local Toderici Marius Ioan, căruia îi dau 
cuvântul. Mulțumesc! 
Domnul Consilier local Toderici Marius Ioan - președinte de ședință 

Mulțumesc, doamna Secretar General! 
Pe ordinea de zi este un proiect de hotărâre. 
Înainte de a intra în dezbatere, dacă sunt colegi care doresc să se înscrie pentru a lua cuvântul la 

punctul „Diverse”? Precizez că timpul alocat fiecărui vorbitor privind dezbaterile asupra unui proiect de 
hotărâre sau a unei probleme înscrise pe ordinea de zi este de trei minute. De asemenea, la dezbaterile 
unui proiect de hotărâre sau a unei probleme înscrise pe ordinea de zi un consilier poate lua cuvântul 
doar o dată și se va referi strict la problema care formează obiectul dezbaterii. Dacă se înscrie cineva? 
Domnul Dordea Dorin. Altcineva? 

Înainte de a intra în dezbaterii o să votăm Ordinea de zi.  
Votul va fi nominal. 
Ordinea de zi a fost aprobată cu 17 voturi „pentru” - vot nominal. 
 
Vom trece la dezbaterea proiectului de pe ordinea de zi. 
 
1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local de venituri și cheltuieli al 

Municipiului Mediaș pe anul 2024 
Cere avizul comisiilor de specialitate: 

Raport comisia nr. 1 - aviz favorabil 
Raport comisia nr. 2 - aviz favorabil: 6 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Dordea 
Dorin Gheorghe)  
Raport comisia nr. 3 - aviz favorabil 

Dacă sunt observaţii la acest punct? 
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Domnul Consilier local - Dordea Dorin Gheorghe 

Am solicitat înainte de votul în comisie niște clarificării din partea Direcției Cultură, Învățământ 
și am primit în cele din urmă un răspuns, mare cât Enciclopedia Britanică. Eu întrebam unde, cum și în 
ce fel s-au alocat cei 50.000 de lei, asupra cărora dicutăm astăzi. Răspunsul primit: „evenimente cultural 
- artistice pentru comunitate și turiști”. Nu mă satisfice. Eu cred, că este dreptul consilierului să afle cum 
se cheltuie fiecare leu din bugetul orașului. Pe lângă asta, nu aș vrea să cad victima cârcotelilor din 
societate care vorbesc de nu știu ce paranghelie electorală, care să acopere într-un fel sau altul. Deci, nu 
vreau să cred așa ceva, drept care mă abțin de a vota acest punct.  
Domnul Consilier local Toderici Marius Ioan - președinte de ședință 

Mulțumesc! 
Votul va fi nominal pentru acest punct. 

Domnul Consilier local - Dobai Paul Adrian 
Domnule președinte, acum am reușit să mă conctez (prezenți la ședință 18 consilieri locali).  

Domnul Consilier local - Dordea Dorin Gheorghe 
Hotărârea a fost adoptată cu 17 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (domnul Dordea Dorin 

Gheorghe) - vot nominal. 
Vă rog, domnule Dordea. 

Domnul Consilier local - Dordea Dorin Gheorghe 
Mulțumesc! În legătură cu ședința din 12 iunie, la care eu nu am reușit să mă conectez pe webex, 

nu îl aveam instalat și s-a comunicat cu un minut înainte de începutul ședinței mediul în care se va 
desfășura ședința. Așa încât, aș ruga ca pe viitor lucrul acesta să fie mai din timp clarificat. Nu văd 
motivul pentru care este acest abuz de ședințe online. Noi suntem plătiți pentru munca asta și nu este 
niciun deranj să venim în sală și să ne exprimăm live fiecare opțiune. Un alt lucru pe care aș vrea să-l 
subliniez astăzi, privește fondurile europene pe care Municipiul Mediaș le-a contractat privind exercițiul 
2014 - 2020 și datorită neconsumului la nivel național, la sfârșitul lui 2020 a exercițiului, anumite 
fonduri au fost trasferate pentru 2021 - 2023, în același registru, POS 2014 - 2023. Cum contractele în 
cauză, este vorba de cele șase contracte...proiecte, nu s-au finalizat la data de 31.12.2023, banii alocați, 
după cunoștința mea s-au pierdut, cei neconsumați. Am primit astăzi în comisie, o informație cum că nu 
s-a pierdut nici un leu. Vreau să fac un recurs la o minimă aritmetică privind doar contractul ultim 
aprobat, cel în data de, adică hotărârea ultima aprobată în data 12 iunie și care ne vorbește de cele două 
contacte: Modernizare centrului și Școala 4, că au fost alocați 23.244.000 din bani europeni eligibili, din 
care Primăria a consumat 2.590.000, adică 10 %, rezultând o diferență de mai bine de 20.000.000, 
aproape 21. Ce am aflat la ședința de comisie, că bani nu s-au pierdut, cu alte cuvinte că se alocă mai de 
parte. Numai că mai departe se alocă din bugetul 2021 - 2027, sunt alți bani și chiar dacă toți acei bani 
care se solicită, 15.000.000, tot mai rămâne o pierdere de 6.000.000. Același lucru se întâmplă și cu 
proiectul votat anterior, cel cu Centrul Cultural și cu drumul Ighișului, iarăși apare o diferență destul de 
notabilă. Acum nu are rost să facem o discuție matematică, deși nu e vorba, e vorba de aritmetică, nu de 
integrale circulare sau de alte lucruri sofisticate. Aș vrea să am o discuție cu Direcția Tehnică și cu 
Direcția Economică, față în față, ca să mă lămurească că nu s-au pierdut banii. Mulțumesc!       
Domnul Consilier local Toderici Marius Ioan - președinte de ședință 

Mulțumesc! 
Dacă nu mai sunt alte observații, declar şedinţa închisă! O zi bună! 

 
Şedinţa s-a încheiat la ora 12:13 
 
 

 
Președinte de ședință, 
Toderici Marius Ioan 

Secretar General, 
     Muntean Sanda Ligia 

 
 
 
 
 
 
 
 


